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Virgil Popescu: Avem nevoie de norme clare pentru dezvoltarea pietei hidrogenului

Avem nevoie de hidrogen verde si accesibil, dar si de energie din surse regenerabile si cu emisii scazute de

carbon, cele doua surse fiind complementare, a declarat, marti, ministrul Energiei, Virgil Popescu,

subliniind ca este nevoie de reguli clare pentru dezvoltarea pietei hidrogenului.

 

Ministrul a participat la prima sesiune a Consiliului ministrilor Energiei, în cadrul careia s-a discutat despre

abordarea generala privind pachetul de gaze si hidrogen, care include o propunere de directiva si o propunere de

regulament privind normele comune ale pietei interne pentru gazele naturale si pentru hidrogen.

 

"România apreciaza eforturile presedintiei Consiliului UE pe marginea acestui pachet legislativ, cu privire la

transportul, aprovizionarea si stocarea gazelor naturale si a gazelor pe baza de hidrogen. Este foarte important ca

statele membre sa aiba instrumentele necesare pentru a-i proteja pe consumatori. Avem nevoie de reguli clare

pentru dezvoltarea pietei hidrogenului. România a sustinut întotdeauna o abordare neutra din punct de vedere

tehnologic în ceea ce priveste producerea de hidrogen verde. Avem nevoie de hidrogen verde si accesibil, dar si de

energie din surse regenerabile si cu emisii scazute de carbon. Cele doua surse de energie nu sunt în competitie, ci

complementare. Toate solutiile trebuie sa fie complementare atunci când concepem foile de parcurs si politicile

privind hidrogenul tinând cont de obiectivele 2030 si este foarte important sa putem utiliza toate sursele de energie

cu emisii scazute de carbon. Suntem gata sa avem o abordare constructiva", a transmis Virgil Popescu în

interventia sa, conform unei postari pe pagina proprie de Facebook.

 

Ministrul Energiei se afla la Bruxelles, la sedinta Consiliului Transporturi, Telecomunicatii si Energie.
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